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Upphandling av SFI Studieväg 1 

 

Den 21 februari 2023 fick nämnden en presentation av genomförda föranalyser inför 

kommande upphandling av Komvux. I den presentationen angavs att majoritetens plan är att 

SFI Studieväg 1 till 100 procent framgent ska ske i egenregi. Enligt samma presentation drivs 

endast 28 procent av SFI Studieväg 1 i egenregi, hela 72 procent drivs i extern regi. I 

praktiken indikerar föranalysen därmed på att majoriteten planerar en återkommunalisering av 

SFI Studeiväg 1.  

Mot denna bakgrund vill vi ställa följande fråga till nämnden: Vad är skälet till att SFI 

Studieväg 1 föreslås helt och hållet bedrivas i egenregi? 


